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 בס"ד 

 29פרוטוקול מס 

  ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 13.7.2020תאריך הישיבה:  

 

 אילן, בנג'י אקמן  דוד רוטר, ,משה ישרוףאייל בן דוד,  פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר,: נוכחים

 .ציונה שרוניו יעיש

 (לאור מגיפת הקורונה)בזום  התקיימה הישיבה*

 

 סדר היום:

 פרוטוקול קודםאישור . 1

)למעט חלקי  אפליקציית ארץבועלו וה במייל אושרוים קודמים מאז אפריל פרוטוקול א.

 .הישיבות שהוגדרו סגורות(

 

 יו"ר  עדכוני. 2

  גביית הארנונה של המועצה הועברה למועצה. א.

ונציגי טרם חזרנו להעביר כספים למועצה. נשלחה מכתב סיכום מפגישתנו עם גזבר המועצה  ב.

יו"ר המועצה. לא נתקבלה מענה לכתוב שם ולהסדר התקציבים המבוקש אשר על פיו נדע 

 אם צריך וכמה יש להעביר למועצה. פנינית תמשיך לנסות לקדם מענה.

לותיקי  קבע מבנהעליו להקים  215בהתאם לבקשתנו אושר עדכון חוזה החכירה למגרש  ג.

 הילדים. יש לקדם את הנושא לתכנון.היישוב )גימלאים( בנוסף לגן 

בהמשך לנ"ל יש לתאם פגישה עם רפול )סגן ראש המועצה( להמשך העבודה לתכנון  ד.

 לכך תקציבים. ושנהיה מוכנים להגשה לבקשות מימון כשיהיכדי יצירת תוכניות והשטחים 

מבנה הקבע עד אשר נוכל לבנות את  320להעמיד קראוון זמני במגרש על ידי המועצה הוצע  ה.

הרב תכליתי בהתאם לתוכנית השטחים החומים שהוגש על ידי הועד למועצה. הועד הביע 

התנגדות הן לקראוונים זמניים והן לכך שארגון/עמותה מסויימים יקבלו יחס מועדף 

  מח"יםגנשמיש את המגרש לטובת עמותות ובו  לשימוש בו. למרות זאת הועד שוקל מתווה

 ארגון/עמותה יהיו ייחודיים ובהתאם לאופי הפעילות שלהם. הסכמים מול כל 

נעשתה בדיקה מקיפה של שעות השימוש באולם על ידי מסגרות החינוך ביישוב. בחישוב מול  .ו

 מה שמועבר אלינו עבור שימוש זה ישנם פערים גדולים מאד. הוחלט להתקדם כדלהלן:

תמש באולם בסך שעות השווה לסכום יש לעדכן את המנהלת כי תוכל להש – בית ספר ממ"ד 

המועבר על ידי המועצה חלקי עלות שעת שימוש באולם. לצערנו זה יגביל את השעות שלהם 

 אך ניתן לפנות למועצה לבקש להגדיל את ההקצאה.

יחוייבו לפי שעות שימוש בפועל. תהיה בקשה רטרואקטיבית לשנת  – ישיבת נר תמיד 

 עתי לשנה הבאה.הלימודים תש"פ ותוגדר מחירון ש

 תהיה פנייה למועצה להשלים את הפער על שעות השימוש של בית הספר בתש"פ. –המועצה  
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הועלה חשיבה בנושא החוגים לקראת שנה הבאה. ישנו חשש אמיתי עקב הקורונה לגבי  .ז

היכולת לפעול במסגרות החינוכיות בתחילת שנת הלימודים הבאה. הועד הציע לבחון את 

 עם אברהם ששון האחראי על החוגים, בהתאם לכיוונים כדלהלן:הנושא יחד 

חוגים יתחילו רק לאחר החגים )אוקטובר( מתוך שאיפה שמצב הקורונה ישתפר, או ה -

 .חלילה נראה מהם המגבלות לפעילות באותה עת

 .תתקיים רישום מראש אבל גבייה לא תתבצע עד אוקטובר -

 .שלאחריו ניתן יהיה לבטל השתתפות בחוג נסיון תכבכל שנה תינתן תקופ -

 

  ועדות עדכוני .3

  ועדת ביטחוןא. 

( מהמועצה לאורך רחוב שח36,000הוצע להקים את הגדר החדש עבורו קיבלנו תקציב ) .1

היצהר מהמקווה ועד רחוב המוריה. כך נוכל להרחיב את שביל הפטרול על מנת לאפשר 

להישאר על הגדר מבלי לרדת לכביש הטבעת. הוחלט לפנות למח"ט לבקש לרכב הביטחון 

 את תמיכתו כדי להתקדם לביצוע.

יהם. אייל ואילן יבדקו בוצעה בדיקה מעמיקה ונעשה סדר ברכבי הביטחון והתשלומים על .2

 חלופות זולות יותר לרכב הסיור של חברת השמירה.

 

 ועדת שפ"הב. 

ט( היה מוצלח מאד. הילדים נהנו -ח-יום שפ"ה כחלק מתוכנית הקיץ של הנוער )כיתות ז .1

ועשו עבודות מסביב ליישוב, בעיקר באזור מועדון הנוער וסניף בני עקיבא שם אספו עלים 

ים לגנים הציבוריים ותלו צילייה חדשה מאחורי המועדון. סיימו את היום יבשים, צבעו שלט

 בגלידות אלדו )תודה!(. תודה רבה לדרור באסל ולרכזות הנוער על היום המוצלח.

נתקבלה פנייה לגבי מפעל החסד של הגברת שירה גילאור מאת אחד השכנים. הועד אינו צד  .2

 הבתים. הנושא ייבדק. לעניין אך הציע לשתול עץ על המדרכה בין

אין בינתיים עדכון ולא התקדם הנושא על אף הפיניות הרבות למועצה  –כלבים משוטטים  .3

 בעניין.

 

 ועדת חינוךג. 

 השבוע תתקיים פגישה עם המפקחת על הגנים לקראת שנה הבאה יחד עם נציגות ההורים. .1

וגן  34, גן אחד = 33גנים =  2לשנה הבאה רשומים לגנים בחשמונאים לפי הפירוט הבא:  .2

לא קיבלנו אישור שילדים המגיעים מחוץ ליישוב יצורפו לגנים שבגני מודיעין. גם . 35אחד = 

הגנים בגני מודיעין מלאים בשנה הבאה אך מכיוון שילדים מגני מודיעין נרשמים לגנים 

 ילדים לפתוח עוד גן בגני מודיעין. אצלנו אין מספיק 

( ילדים הרשומים לגנים אצלנו המתגוררים בגני מודיעין. 15)אולי אפילו  12ישנם לפחות  .3

השנה המועצה אפילו לא ביקשה תעודות זהות בעת ההרשמה לבדוק את הנושא. הוחלט 

מיסי  לבדוק שכל מי שנרשם לגני הילדים בחשמונאים אגן מתגורר ביישוב ומשלם את

 היישוב ו/או אגרת השמירה אצלנו. אילן יעבוד עם שלומית בעניין זה.

בי"ס שדה עפרה לא קביל אישור להפעיל קייטנה השנה ולכן לא תהיה קייטנה לתלמידים  .4

 ו בקיץ זה.-בוגרי כיתות ה
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בנים( בבית הספר. זה  –מנהלת בית הספר קיבלה הודעה כי תיפתח כיתה קטנה )כיתה א  .5

יקל על מספר הבנים בכיתה המקבילה. אך זה יוצר בעיית מקום בבית הספר. יש לברר את 

המעמד של הקראוון המשמש את בית כנסת נתיב אור בתאום עם המועצה. פנינית ושלומית 

 יבררו את הנושא.

פועל לקחת על עצמו את הפעלת הצהרון בשנה הבאה. שלומית תוודא עם הכוכב  בית הספר .6

 הבא כי הם ימשיכו לנהל את הצהרון של גני הילדים.

 

 ועדת נוערד. 

צוות הנוער, ועדת נוער, ועד ההורים של הסניף וצוות הקורונה מנסים לשמר רמת פעילות  .1

המשתנות מעת לעת. יישר כוח גדול לרכזות המגלות של הנוער תוך הקפדה על כל ההנחיות 

 גמישות, יוזמה ויצירתיות כדי לצלוח את התקופה הזו.

מתוך הכרה בחשיבות הפעילות של הנוער, לתת להם מקום מפגש בטוח מחוץ לבית, ההנחיה  .2

של הועד היא כי הנוער יוכל להמשיך לפעול, בתוך היישוב בלבד בשלב זה, תוך הקפדה על 

 ועדת נוער תלווה את הרכזות לאיתור מצוקה בקרב בני הנוער. חיות.ההנ

ט גם תמשיך לפעול תוך התאמה, וכל עוד ניתן, -ח-בהתאם לנ"ל תוכנית הנוער לכיתות ז .3

 בהתאם להנחיות.

הנהלת בני עקיבא הוציאה הודעה כי תיפסק הפעילות בסניפים. הפעולות יחזרו להיות  .4

ות ימשיכו בהתאם להנחיות. יחד עם זאת, אפשרה התנועה לכל וירטואליות אך ההתנדבוי

סניף לקבל החלטות ספציפיות בהתאם להנחיות השלטון המקומי. ההחלטה דלעיל תועבר 

 לידיעת הקומונרית כדי ששבטים המצליחים לעמוד בהנחיות יוכלו להמשיך לפעול בינתיים.

 

 ועדת ספורט ה.

רשמית וסופית עי לא תתקיים קייטנה השנה ביישוב. זוהי פגיעה סטאר הודיעו -קייטנת אול .1

  נוספת בהכנסות היישוב.

 

 

 .אה תקבע במייל בין חברי הועדישיבת ועד הבמועד 

 

  אהרן צוקררשם: 

 

 


